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Zápis z jednání OOROO konané dne 13.9.2023 

Přítomni dle presenční listiny. 

 

1) Přítomné členy přivítal vedoucí rady Pavel Říha a omluvil starostu OSH Jana Sourala, který byl 

na jiném jednání. 

2) Vedoucí rady podrobně informoval členy o dění ve vedení SH ČMS. Jako další byla 

přednesena informace o činnosti ÚOROO, a jednáních která probíhají na GŘ HZS, AČR a 

s vedením ČČK.  

3) V tomto bodě informoval vedoucí rady členy o prezentaci SDOO Borová a Březiny na letošním 

Pyrocaru. Připravené expozice těchto skupin navštívil mimo návštěvníky Pyrocaru a 

představitele našeho sdružení také Předseda Senátu Miloš Vystrčil, hejtmani Martin 

Netolický a Vítězslav Schrek.  

4) Směrnici SDOO, kterou připravila ÚOROO bylo nutné pro její schválení zeštíhlit. Tento 

pracovní materiál představil vedoucí rady na tomto jednání. 

5) Draft SDOO je již schváleným materiálem a využívá se při veřejných prezentacích SDOO. 

6) Dále byl představen grafický manuál nově připraveného loga SDOO. Tento materiál půjde na 

schválení společně s upravenou směrnicí SDOO do některého z následujících VV. 

7) Dále si vzal slovo kpt. Mgr. Vlastimil Štrumfa a informoval podrobně o dění v oblasti OO na 

HZS a o změnách, které jsou na ÚO HZS ve Svitavách. 

8) Členové rady se potom intenzivně zapojili do finalizace TC pro předurčené jednotky ochrany 

obyvatelstva okresu Svitavy. Tato debata byla poměrně obsáhlá a na jejím konci byl plán TC 

připraven. Jako místo TC byla určena obec Borová u Poličky a tématem likvidace MU po 

větrné smršti v obci. Pilotně se bude prověřovat součinnost našich SDOO a předurčených 

jednotek pro ochranu obyvatelstva. 

9) Vedoucí rady dále informoval o zrušení plánovaného semináře pro vedoucí OOROO. 

Náhradní termín byl předběžně stanoven na březen 2024. 

10) ÚOROO vypracovala projekt, který byl podán na MO v rámci programu POKOS. Jeho cílem je 

vzdělávání členů našeho sdružení, ale i laické veřejnosti v oblasti ochrany obyvatelstva. 

11) V tomto bodě informoval vedoucí rady o výjezdním zasedání ÚOROO ve Zbirohu a prohlídce 

celého areálu a muzea. Plánovaná přestavba expozice OO na zámku Přibyslav se prozatím 

pozastavila, vzhledem k předpokládané finanční náročnosti. 

12) Závěrem vedoucí rady poděkoval všem účastníkům za aktivní přístup k jednání a setkání rady 

následně ukončil. 

 

 

Vypracoval 

Vedoucí rady Pavel Říha 

 


